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Rada Miejska w Prudniku  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  

 

Protokół nr IX/2025 

 
Posiedzenie w dniu 27 stycznia 2025 r. Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2025 r. o godz. 13:00, 

a zakończono o godz. 15:14 tego samego dnia.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków.  

Obecni:  

1. Marek Bień 2.  

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Alicja Isalska  

4. Edward Mazur  

5. Witold Rygorowicz  

6. Jacek Urbański  

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/  

 

1. Sprawy organizacyjne:  

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum  

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Jacek Urbański. 

Przewodniczący na wstępie przywitał radnych oraz zaproszonych gości.  

Stwierdził, że Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. W posiedzeniu 

udział wzięli: Burmistrz Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz Wiesław Kopterski, Skarbnik 

Gminy Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek, Naczelnik Wydziału 

Mienia Gminy Dorota Szmulik, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak, Naczelni Wydziału Edukacji Lidia Pawlikowska – 

Ozimek, Kierownik Referatu Gospodarki Odpadami Monika Gniecka – Witkowska, Dyrektor 

Agencji Sportu i Promocji Małgorzata Halek.  

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 12.12.2024 r.  

Przewodniczący Jacek Urbański poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu.  

Głosowano w sprawie:  

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 12.12.2024 r..  

Wyniki głosowania  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Marek Bień, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) Rafał Bolibrzuch  

 

2. Przyjęcie Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego - Gminę Prudnik za rok 2024 (druk nr 157)  

Sprawozdanie omówiła Naczelnik Wydziału Edukacji Lidia Pawlikowska – Ozimek.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  
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Głosowano w sprawie:  

Przyjęcie Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego - Gminę Prudnik za rok 2024 (druk nr 157).  

Wyniki głosowania  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne: ZA (5) Marek Bień, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, 

Jacek Urbański  

NIEOBECNI (1) Rafał Bolibrzuch  

 

3. Ocena szkód po powodzi we wrześniu 2024 roku oraz przedstawienie założeń do Programu 

odbudowy infrastruktury komunalnej po powodzi, w tym:  

a) Przyjęcie Informacji nt. zrealizowanej pomocy dla powodzian - tabela zbiorcza OPS (druk 

nr 158.1)  

Głosowano w sprawie:  

Przyjęcie Informacji nt. zrealizowanej pomocy dla powodzian - tabela zbiorcza OPS (druk nr 

158.1).  

Wyniki głosowania  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 Wyniki 

imienne: ZA (5) Marek Bień, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański  

NIEOBECNI (1) Rafał Bolibrzuch  

 

b) Przyjęcie Informacji o wydatkach bieżących na usuwanie skutków powodzi (druk nr 158.2)  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie:  

Przyjęcie Informacji o wydatkach bieżących na usuwanie skutków powodzi (druk nr 158.2). 

Wyniki głosowania  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Marek Bień, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) Rafał Bolibrzuch  

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie infrastruktury 

komunalnej Gminy Prudnik po powodzi we wrześniu 2024 r. (druk nr 159)  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie infrastruktury 

komunalnej Gminy Prudnik po powodzi we wrześniu 2024 r. (druk nr 159). 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Marek Bień, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) Rafał Bolibrzuch  

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie apelu o podjęcie działań w zakresie ochrony 

przed powodzią terenów w gminie Prudnik (druk nr 160) Radni dyskusji nie podjęli, pytań i 

uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie:  
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie apelu o podjęcie działań w zakresie ochrony 

przed powodzią terenów w gminie Prudnik (druk nr 160).  

Wyniki głosowania  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Marek Bień, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) Rafał Bolibrzuch  

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady XVI Sesji Rady Miejskiej w Prudnik: 

Gospodarka finansowa Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik 

Wioleta Zator.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 161)  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 161).  

Wyniki głosowania  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Marek Bień, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) Rafał Bolibrzuch 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 162)  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie:  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 162).  

Wyniki głosowania  

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne: ZA (4) Marek Bień, Alicja Isalska, Edward Mazur, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Witold Rygorowicz  

NIEOBECNI (1) Rafał Bolibrzuch 4  

 

5. Gospodarowanie mieniem:  

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy Dorot Szmulik.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad 

gospodarowania nieruchomościami Gminy Prudnik (druk nr 163)  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad 

gospodarowania nieruchomościami Gminy Prudnik (druk nr 163).  

Wyniki głosowania  

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (6) Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, 

Jacek Urbański  
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b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. 

Mickiewicza 6 w Prudniku (druk nr 164)  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. 

Mickiewicza 6 w Prudniku (druk nr 164).  

Wyniki głosowania  

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (6) Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, 

Jacek Urbański  

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. 

Grunwaldzka 92-94 w Prudniku (druk nr 165)  

Głosowano w sprawie:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. 

Grunwaldzka 92-94 w Prudniku (druk nr 165).  

Wyniki głosowania  

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (6) Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, 

Jacek Urbański 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. 

Staszica 1A w Prudniku (druk nr 166)  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. 

Staszica 1A w Prudniku (druk nr 166). 

Wyniki głosowania  

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (6) Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, 

Jacek Urbański  

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego (druk nr 167)  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie:  

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego 

(druk nr 167).  

Wyniki głosowania  

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  
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ZA (6) Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, 

Jacek Urbański  

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Łąka Prudnicka i 

Moszczanka (druk nr 168)  

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Katarzyna 

Żurawiecka – Kaszoid.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Łąka Prudnicka i 

Moszczanka (druk nr 168).  

Wyniki głosowania  

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (6) Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, 

Jacek Urbański  

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu 

obliczania opłaty (druk nr 169)  

Projekt uchwały omówił Naczelnik wydziału Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa Szymon Kroczak oraz Kierownik Referatu Gospodarki Odpadami Monika Gniecka 

– Witkowska.  

Radny Witold Rygorowicz zapytał w oparciu o jaki rok została wyliczona stawka 30 zł. 

Radny wyraził negatywne zdanie na temat planowanej podwyżki.  

Radny Marek Bień zgodził się z przedmówcą. Burmistrz Grzegorz Zawiślak wyraził 

zdanie, że żadna podwyżka nie jest fajna, jednak brak podwyżki powoduje konieczność 

dofinansowywania gospodarki odpadami z budżetu gminy, co z kolei będzie powodować brak 

środków na inne zadania. Na dzień dzisiejszy podwyżka zaplanowana jest taki sposób, aby 

zbilansować budżet przynajmniej na ten rok.  

Radny Grzegorz Jędrzej oznajmił, że kiedyś co tydzień przyjeżdżała smieciarka na ul. 

Karola Miarki i czyściła ulice, teraz przyjeżdża raz na kwartał. Radny uznał, że od maja 

rozmawia się o restrukturyzacji ZUK, a jednak do tej pory nie zostały poczynione żadne 

kroki, aby ograniczyć koszty.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że przy rosnących kosztach funkcjonowania 

systemu zaproponowana podwyżka jest najniższą z możliwych. Wzrosły koszty pracy, koszty 

energii. Nawet wdrożenie polityki oszczędnościowej nie zagwarantuje obniżenia kosztów i 

konieczności podwyżek.  

Radny Grzegorz Jędrzej wyraził zdanie, że do tematu podwyżek można wrócić w 

momencie rozstrzygnięcia kwestii związanej z zarządcą śmietniska.  

Kierownik Referat Monika Gniecka – Witkowska wyjaśniła, że Gmina Prudnik od roku 

2021 nie podjęła uchwały podnoszącej opłaty za odbiór odpadów. Nadwyżka pozwalała na 

niepodnoszenie opłaty, jednak została już wyczerpana. Już w zeszłym roku ciężko było 

dopiąć budżet. Budżet na ten rok jest przygotowany na ilość odpadów, która była wytworzona 

w zeszłym roku, bez uwzględniania odpadów popowodziowych. Nie ma tu żadnych 

nadwyżek odpadowych oraz nadwyżek nierealnych. Kierownik przytoczyła przykład innych 

gmin, gdzie stawki podnoszone są regularnie co roku.  
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Radny Witold Rygorowicz oznajmił, że argument innych gminnie przemawia do niego. 

Wyraził zdanie, że jest wiele punków, w których można szukać oszczędności. Odpady 

podrzucane pod gniazda powinny być kontrolowane przez Straż Miejską, która powinna 

nakładać mandaty na osoby dopuszczające się tego typu czynności. Ponadto oznajmił, że do 

grudnia oczekiwał na dyskusję i sfinalizowanie rozdzielenia ZUK od ZBK. Wówczas można 

będzie można zracjonalizować jego działanie.  

Radny Edward Mazur wyraził opinię, że każdy z przedmówców ma trochę racji. Jednak 

trzeba brać pod uwagę, że wzrost kosztów płacy minimalnej, kosztów energii i innych 

czynników wpływa na wzrost kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami. 

Dlatego tez przemawiają do niego przesłanki za koniecznością podniesienia opat za odbiór 

odpadów.  

Radna Renata Heda zauważyła, że istotny wpływ na konieczność podniesienia stawki ma 

wzrost odbioru śmieci przez składowisko w Domaszkowicach. Zapytała jakie przyczyny 

niezależne wpływają na wzrost opłat?  

Kierownik Referat Monika Gniecka – Witkowska poinformował, że instalacja w 

Domaszkowach corocznie podnosi opłatę za zagospodarowanie odpadów. Największy wzrost 

stawki nastąpił w 2023 roku. Omówiła procentowe podnoszenie kasztów na poszczególne 

frakcje. Podwyżka na poziomie 4 zł pozwoli na pokrycie tych kosztów.  

W dalszej dyskusji udział wzięli Rafał Bolibrzuch, Marek Bień, Grzegorz Jędrzej.  

Radny Wiesław Zawiślak wyraził zdanie, że być może błędem jest, że stawka za odbiór 

odpadów nie jest podnoszona regularnie. Gdyby corocznie podnoszona była stawka o 

powiedzmy 1 zł to nie było by takiej dyskusji jak w tej chwili.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że ma podobne zdanie. Była jednak nadwyżka, 

która pozwoliła owlec ten temat w czasie.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane od głosowanie. 7  

Głosowano w sprawie:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu 

obliczania opłaty (druk nr 169).  

Wyniki głosowania  

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (2) Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Marek Bień, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański  

NIEOBECNI (1) Alicja Isalska  

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego dla 

dzieci i młodzieży z terenu Gminy Prudnik i włączenie jej w strukturę Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Prudniku (druk nr 170)  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego dla 

dzieci i młodzieży z terenu Gminy Prudnik i włączenie jej w strukturę Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Prudniku (druk nr 170).  

Wyniki głosowania  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) Alicja Isalska 
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d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu „Strategii Rozwoju Gminy Prudnik na lata 2026-2035” 

(druk nr 171)  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu „Strategii Rozwoju Gminy Prudnik na lata 2026-2035” (druk nr 171). 

Wyniki głosowania  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) Alicja Isalska 

 

 e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Szlak pełen wrażeń” w 

ramach Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 2021-

2027 (druk nr 172) 8  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Szlak pełen wrażeń” w 

ramach Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 2021-

2027 (druk nr 172).  

Wyniki głosowania  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne: 

ZA (5) Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański  

NIEOBECNI (1) Alicja Isalska  

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Aktywni razem 2” w 

ramach Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 2021-

2027 (druk nr 173)  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Aktywni razem 2” w 

ramach Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 2021-

2027 (druk nr 173).  

 

Wyniki głosowania  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) Alicja Isalska  

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Quo Vadis” w ramach 

Programu INTERREG Czechy – Polska 2021-2027 (druk nr 174)  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  



8 
 

Głosowano w sprawie:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Quo Vadis” w ramach 

Programu INTERREG Czechy – Polska 2021-2027 (druk nr 174).  

Wyniki głosowania 

 ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) Alicja Isalska 9  

 

 

7. Rozpatrzenie skargi. Przewodniczący Komisji przypomniał treść skargi.  

Na komisji obecna była Skarżąca. Na wszelkie zarzuty podniesione w skardze 

wyczerpujących odpowiedzi udzielił Burmistrz Grzegorz Zawiślak oraz Naczelnik Wydziału 

Inwestycji Aleksander Gacek.  

Po przeprowadzonej rozmowie rozpatrzenie skargi zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie:  

Rozpatrzenie skargi. Uznanie skargi za bezzasadną.  

Wyniki głosowania  

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (6) Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, 

Jacek Urbański  

 

8. Sprawy bieżące, zamknięcie porządku posiedzenia.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak poinformował, że ostatnio w przestrzeni medialnej pojawiła 

się informacja o wpisie Mera Nadwornej odnośnie uczczenia rocznicy urodzin Stefana 

Bandery. W wielu osobach wzbudziło to oburzenie, pojawiły się głosy na temat zerwania 

współpracy partnerskiej z Ukrainą. Mer Nadwornej tłumaczył, że jest to celebrowane święto 

w Ukrainie, a wpis ten nie miał żadnych antypolskich akcentów. Poprosił radnych o 

przemyślenie jakie ewentualnie decyzje należy podjąć w temacie dalszej współpracy z 

Ukrainą. Burmistrz dodał, że pojawiło się również pismo ze Stowarzyszenia Nowosiółczan i 

Puźniczan odnośnie podjęcia uchwały/apelu o odblokowanie zgody na prowadzenia prac 

ekshumacyjnych na terenie cmentarza w dawnej wsi Puźniki w obwodzie Tarnopol. Burmistrz 

wyraził opinie, że podjęcie takiej uchwały pokazałoby jednoznacznie, że Gmina Prudnik 

domaga się prawdy historycznej, ale są informacje z doniesień medialnych, że jakieś 

uzgodnienia odnośnie ekshumacji pojawiły się, więc nie wie, czy apel nie zostałby odebrany 

negatywnie w kierunku relacji polsko-ukraińskich.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono.  

 

Przewodniczący  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

 

Jacek Urbański  
 

 

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska  

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


